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TDAP簡介

FreeText
巴基斯坦貿易發展局是主要的貿易促進組織,其任務是在國際市場上開發和推廣該國的產品
和服務。

FreeText
TDAP實施聯邦政府及其董事會有關增強,促進和促進貿易的政策和指令。

FreeText
TDAP通過最新的信息和能力建設計劃來支持和促進企業發展,以增強和改善其在國際貿易
中的影響 力。

FreeText
為了實現其目標,TDAP組織並參加了本地和國際貿易展覽會,針對特定國家的展覽,貿易代表團, 舉辦了 研討會,並組織了物理和數字平台上的聯繫和信息交流活動。

FreeText
該出版物是TDAP努力分享細節並向國際市場展示巴基斯坦的產品和服務的一部分。



 
 

Major production  system with their value chains are shown in Figure 2.2 Participants estimated that  97–98% of broiler commercial farming in Pakistan is within 

environmentally  controlled  houses characterized  by  automatically controlled  temperature,  humidity,  feeding  and  water  supply.  Housing capacity  is around 

30,000–40,000 birds per house, with an average live weight of 1.5–2.0 kg per bird at the end of production  cycle and a feed conversion ratio (FCR) of 1.2–1.6. 

Open-sided house broiler systems were reported to be used in <2–3% of all broiler production. In these systems birds are kept in open-sided houses (2,000–5,000 

birds per house) with no control over the temperature of the house and manual provision of feed and water. Open-sided house farming  was perceived to be 

decreasing rapidly due to the “increased risk of disease outbreaks,” “poor management of birds under extreme weather conditions,” “increased mortality rate,” “poor 

feed conversion ratio,” and the “reduced number of finished birds” produced in this system 

 

 
 

The Agriculture sector of Pakistan is considered the backbone of Pakistani economy. This sector contributed 19.5 % to the GDP of Pakistan during last year 2016-17. 

Livestock is the main subsector of the Agriculture sector in Pakistan which contributed around 58.6% to the total Agricultural GDP during 2016-17. This Livestock 

subsector comprises of various industries including Poultry, Meat, Leather and Dairy industries etc. 

 
The poultry industry of Pakistan has been performing extraordinarily well locally and internationally as compared to other Livestock businesses since last decade. It 

is the second largest industry of Pakistan which can be considered as the major contributor of Pakistan economy as it contributes around 1.3% to the Pakistani 

GDP, It has resulted in a mushroom growth of various poultry related businesses like broiler farming, layer farming, breeder and allied businesses. The irony of the 

situation is that besides the fact that poultry industry is contributing a lot socially and economically but it has been facing many problems in production, import and 

export. These problems are of multifarious nature and hindering in harnessing the full potential of this vibrant industry. In this policy paper all such problems which 

are faced  by industrialists regarding  production,  import  and export are separately explained. Finally,  some prudent  policy measures are given in the form of 

recommendation. It is claimed that if these policy recommendations will be implemented in the coming budget 2017-18, it can not only serve as a great of oxygen 

for this ailing industry but also reinvigorate it to its full potential. 
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The above table shows the HS Codes of the exports of live poultry and it’s products from Pakistan. The study will cover the above HS Codes and it doesn’t cover the 

all HS Codes of poultry and its products. 
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巴基斯坦家禽产品
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产品介绍:

FreeText
主要生产系统及其价值链如图 2.2 所示。参与者估计，巴基斯坦 97-98% 的商品肉鸡是
环境控制房的特点是温度、湿度、饲料和供水的自动控制。住房容量约为
每舍有3万-4万只鸡，每只鸡在生产周期结束时的平均活重为1.5-2.0公斤，饲料转化率（FCR）为1.2-1.6。
据报道，开放式鸡舍系统用于<2-3% 的肉鸡生产。在这些系统中，家禽被饲养在开放的房屋中（2,000-5,000
每个鸡舍），无法控制鸡舍的温度，手动提供饲料和水。开放式家庭农业被考虑
由于“疾病暴发风险增加”、“极端天气条件下鸟类管理不善”、“死亡率增加”、“贫困
该系统产生“饲料转化率”和“成品鸡减少数量”

FreeText
巴基斯坦的农业部门被认为是巴基斯坦经济的支柱。 2016-17年，该行业对巴基斯坦GDP的贡献率为19.5%。畜牧业是巴基斯坦
农业部门的主要子行业，2016-17年对农业GDP的贡献率约为58.6%。这种牲畜子行业包括多个行业，包括家禽、肉类、
皮革和乳制品行业。
过去十年以来，与其他畜牧业相比，巴基斯坦的家禽业在当地和国际上的表现都非常出色。它它是巴基斯坦的第二大产业，
可以说是巴基斯坦经济的主要贡献者，因为它对巴基斯坦的贡献约为1.3%
GDP，带动了肉鸡养殖、蛋鸡养殖、种鸡及相关企业等各类家禽相关业务的增长。讽刺地情况是，家禽业除了做出了巨大的社会
和经济贡献外，在生产、进口和进口方面也面临诸多问题。
出口。这些问题多种多样，阻碍了这个充满活力的行业的全面发展。在本政策文件中，所有这些问题实业家面临的生产、
进出口分别说明。最后给出了一些审慎的政策措施
推荐。据说，如果这些政策建议能够在即将到来的2017-18预算中得到落实，不仅会成为一个巨大的氧气源为这个陷入困境的行业注
入活力，同时充分发挥其潜力。
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HS编码：巴基斯坦家禽
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  活的动物、肉类和可食用的内脏。

FreeText
  活的家鸭、鹅、火鸡和珍珠鸡，重量 >185 克	`

FreeText
  家禽活禽，重量<;= 185克（不包括火鸡和珍珠鸡）
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  家禽活禽，体重>185

FreeText
  鲜或冷的家禽和鸡肉，未切割
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  家禽的冷冻家禽，未切丁

FreeText
  家禽冷冻切片及食用内脏

FreeText
  家鸭冷冻切片及食用内脏

FreeText
  家鹅冻切块及食用内脏

Rectangle

FreeText
上表为巴基斯坦出口活禽及其制品的HS编码。 该研究将涵盖上述 HS 代码，但不包括家禽及其制品的所有HS编码



 

 
 

Importers 
Exported value in    Exported value in    Exported value in    Exported value  in   Exported value in 

2015  2016  2017  2018  2019 

Worl d  19,525,829  18,970,660 20,647,432 21,312,887 21,108,843 
 

Brazil 6,291,900 6,011,258 6,497,560 5,962,534 6,414,256 
 

United States of Arrerica 2,442,609 2,393,214 2,834,488 2,891,256  2,999,039 
 

Netherlands  1,697,975 1,634,686 1,565,744 1,759,029  1,678,088 
 

Poland 732,957  766,957 831,329  1,034, 200 1,067,833 
 

Thailand 430,523 509,375 609,416  689,592  804,138 
 

Germany 849,658  859,423  871,891 938,756  791,814 
 

France  940,914  714,320 715,819  782,301  682,101 
 

Turkey 458,146 371,634  542,908  5991, 74 588,290 
 

China  512,496 455,839  459,937 468,467  491,312 
 

Belgium  378,952 387,936  442,831 481,753  422,308 
 

Sources: lTC  calculations based  on UN COMTRADE and lTC statistics 

 
 
 
 
 

 
Importers Imported value in   Imported value in   Imported value in   Imported value in   Imported value in 

2015  2016  2017  2018  2019 

Wor l d  19,217,090 18,458,836 19,543,336  20,578,916 20,8171, 30 
 

China 920,698  1, 258,481  1,046,067  1,163,768 2,013,190 
 

Saudi Arabia  1,741,864 1,439,347  1,208,781  1,226,767 1,311,252 
 

Japan  1,371,618 1,169,577 1,391,733  1,253,463 1,298,491 
 

Hong Kong, China  1,231,528  1,302,705 1,371,282 1,295,279  1,157,159 
 

Netherlands 1,015,249  1,048,648  1,112,216 1,212,962  1,088,711 
 

Germany 863,143 898,750 950,506  1,086,032 950,794 
 

United Arab Emir ates  762,852 729,524 729,283  748,572  815,381 
 

United Ki ngdom  739,791  717,691 686,274 812,858  713,036 
 

Iraq  560,043  530,524 657,232 578,149 557,048 
 

France  489,334  508,988 503,606 577,298 486,232 
 

Sources: lTC  calculations based  on UN COMTRADE and lTC statistics 
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最大的家禽出口国 :
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生产
地区

FreeText
巴基斯坦旁遮普邦的主要（彩色）和次要（灰色）商业鸡肉产区。黄色：肉鸡主产区，绿色：肉鸡主产区，蓝色：肉鸡和蛋鸡产区。



Global Supply Chain Analysis 
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图 2.0 描绘了 LEAP 指南中涵盖的家禽供应链系统边界的示例。 这些指南是透明和全面的，因为使用了不同的审查流程，
从同行审查到公开审查。 它们在联产品之间提供透明的分配规则，并解决数据收集和数据质量评估、
清单和解释以及不确定性和敏感性分析支持的结果报告
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全球供应链分析:
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Company: KAYS POULTRY FEED 
Address: K&Ns Centre,160 banglore 
Town,Shara-e-Faisal, Karachi. 

 
Company: SONA FEEDS 
Phone: 0300-3020405 
Address: Plot # P-6, SITE near Nara Jail, Hyderabad. 

 
Company: MASHAALLAH POULTRY FARM 
Phone: 0333-2122295 
Address: A-163, Sector 14-B, Shadman 
Town, North Karachi. 

 
Company: MARJAN FEEDS 
Phone: 0333-2156575 
Address: Plot # 45/4, Sector 12/D, North 
Karachi Industrial Area, Karachi. 

 
Company: POULTRY INTERNATIONAL 
Phone: 0333-2131562 
Address: Centre S.19, 1st & 2nd Floor, 
Malir Cantt Bazar, Karachi. 

 
Company: SNAM PHARMA 
Phone: 0300-9480528 
Address: 61-G, Phase-I, Commercial 
Market, D.H.A Lahore. 

 
Company: CHERRY IMPEX INTERNATIONAL 
Phone: 0300-8410247 
Address: 14-E, Punjab Housing Society, Ghazi 
Road, Lahore Cantt. 

 
Company: AL-MUSTAFA POULTRY BREEDING 
COMPANY 
Phone: 0321-6949169 
Address: Thana Bazar, Arifwala, Dist: Pak Pattan. 

 
Company: ORIENT ANIMAL HEALTH (PVT) LTD 
Phone: 0345-2010526 
Address: Commercial VI, Ist Floor, Block-A, near 
Masjid-e-Hira, Kazimabad, Model Colony, Karachi. 

 
Company: S.F FARMS 
Phone: 0300-2004300 
Address: H.No 64, Lane No: 23 off 
Khayaban-e-Badbaan,  DHA, Phase-7, Karachi. 

 
Company: GOLDEN HARVEST 
Phone: 0321-8201043 
Address: 49-C, 24th Commercial Street, Phase-II, 
Extension Defence Housing Authority, Karachi. 

Company: PAKISTAN POULTRY FARMS 
Phone: 0300-5012277 
Address: Suit No. 206 &amp; 207, 2nd Floor, Dubai 
Plaza, 6th Road, Murree Road, Rawalpindi. 

 
Company: SANNA LABORATORIES 
Phone: 041-8586787 
Address: 1019-B, P.S.I.E, Sargodha Road, 
Faisalabad. 

 
Company: AVIAN PROTEIN FARMS 
Phone: 0300-8476776 
Address: 64, Ravi Block, Allama Iqbal Town, Lahore. 

 
Company: R.S POULTRY 
Phone: 0300-8559250 
Address: Rafique House: 4-B/1, Satellite Town, 
Rawalpindi. 

 
Company: A-ONE FEEDS 
Phone: 0334-3008880 
Address: Plot # G-5, SITE Hyderabad, Sindh. 

 
Company: J.F HOMEO PHARMACY 
Phone: 0300-6368777 
Address: B-764, Block 13, F.B Area, Karachi. 

 
Company: BILAS POULTRY FARMS 
Phone: 0345-8217550 
Address: House No SDH-490, Street No: 21, PAF 
Falcon Complex (AFOHS) Faisal Cantt: Karachi. 

 
Company: FORWARD SOLUTIONS 
Phone: 0304-4444590 
Address: 19-B, Abdul Sattar Edhi Road Kachi Koti 
Stop, Near Shahbaz Estate Lahore. 

 
Company: MOTHER PHARMACEUTICALS Pakistan 
Phone: 0300-6654645 
Address: Office No.3, 4th Floor, Ibrahim Trade Center, 
Eid Gah Road, Faisalabad. 

 
Company: R.B POULTRIES 
Phone: 0300-8491798 
Address: Opp Ravi Chemical Complex 25-Km, G.T 
Road Lahore. 
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  最大的出口商:



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Ms. Ravia khalid 

Assistant Manager (Product Officer) 

Contact No: +92 300-7511120 

Email: ravia.khalid@tdap.gov.pk 
 

 

Trade Development Authority of Pakistan, Ministry of Commerce 

FTC Building, Block-A, Shahrah-e-Faisal,  Karachi- Pakistan 

Tel: +92-21-99206487-90  UAN: 111-444-111 

URL: www.tdap.gov.pk 

mailto:ravia.khalid@tdap.gov.pk
http://www.tdap.gov.pk/

